
   

 
 

Van het bestuur:  

Op woensdag 8 september 2021 zien we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver. Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst geeft uw 
voorzitter aan de eigenaar van de Boschvijver het aantal aanwezige leden door. 
Graag uiterlijk dinsdagmorgen aan Antoine door geven als u NIET aanwezig 
kunt zijn.  

Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het verzoek om 
dit alvast vóór dinsdag a.s. door te geven aan de secretaris zodat e.e.a. op tijd 
verwerkt kan worden. 

Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  

Start: 18.45 u.                     

   

Agenda 8 september  
  
11. Opening 
2. Mededelingen 
3. Welkom Marjolein 
4. Roll call 
5. Surprise 
6. Commissies 
7. Rondvraag 
8. Sluiting 

NB. Na het eten volgt korte update Gelreproject door iemand van het 
projectteam. 

 1
             
             

Afmelden voor bijeenkomsten bij: Anita 
E-mail: 'Info_Suaze' <anita@suaze.nl> 
Telefoon/sms : 06 -12202858   
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          Lions bijeenkomst in de bosvijver na heel lang wachten  

Na een jaar onthouding troffen we elkaar weer bij de bosvijver op 23 juni. 
Hans kwam als baas van het etablissement niet even kijken en dat vond ik 
dom. Laten we maar zeggen: een gemiste kans. Gerard kwam te laat, 
maar hij was met een gemotoriseerde autoped en dat dwong respect af. 

De opkomst was prima met plus minus 25 leden, maar Anita werd als 
voorzitter zeker gemist, hoewel Bart dit op een prima manier oploste en 
mij deed denken aan zijn voorzitterschap in het verleden. 

De verrassing was dat er zich een nieuw lid aandiende. Zij gaat in 
Apeldoorn wonen en heeft besloten lid te worden van onze club. Ze komt 
uit Diemen, dus dan is Apeldoorn wel een verademing. Zij is 
marketingmanager bij Thule een beursgenoteerd bedrijf in Zweden met 
het hoofdkantoor in Malmö. Het lijkt me leuk om samen eens een 
bezoekje te brengen aan het hoofdkantoor. Misschien kunnen we hen nog 
wat leren. Haar naam is Marjolein Goedhardt. 

Het eten was wat mij betreft niet echt geweldig, maar wat maakt dat nou 
uit. De drank maakte veel goed en zeker als dit wordt aangeboden. 
Het bleek tijdens de vergadering dat we een bedrag van € 500,00 hebben 
overgemaakt aan het leerorkest. Men was daar zo blij mee, dat er een 
gratis optreden werd gehouden, los van het feit, dat het geld werd benut 
om een triangel te kopen. 

Veel aandacht werd besteed aan het bijeenbrengen van geld voor het 
Gelre ziekenhuis. De statiegeld actie werd nog een onder de aandacht 
gebracht en prompt werd er op Zaterdagmorgen 26 juni bij ons aangebeld 
om de ledige flessen op te halen. Helaas moest ik Antoine en Cyro 
vertellen, dat we geen enkele fles hadden, welke statiegeld oplevert. 
Reden: geen kinderen meer thuis? Ik heb gepoogd het goed te maken 
door een storting te doen voor het goede doel. Antoine en Cyro, geweldig 
dat jullie dit werk willen doen. 
Verder werd er aandacht besteed aan het feit dat Ad Wijne graag wijn 
verkoopt en een deel van de mogelijke opbrengst zal storten voor het 
goede doel. 

Tenslotte werden we ook nog op de hoogte gebracht van het feit dat als 
het draekenboot festival doorgaat wij als lions mee zullen doen en dat we 
gaan strijden om de eer en de beker. Dus we gaan het veel beter doen 
dan de voetballers, welke ons leven negatief hebben beïnvloed. 
Al met al was het een leuke avond met goede gesprekken en leuke 
mensen. 

T.t.H 
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                    Vonderlaan 27 op 11 augustus 2021 

Uiteraard had ik ook graag geschreven over de bijeenkomst bij Ane, maar 
ik was toen op vakantie, dus dat lukt mij niet. 
Daarom nu maar mijn ervaring op papier zetten over de tweede 
zomeravond bijeenkomst aan de Vonderlaan.  

s ’Middags hadden A3 en ik boodschappen gedaan bij de kaasmevrouw, de 
slager en de wijn meneer. Het was gezellig met elkaar en we gingen na 
afloop een ijsje eten. Mooi meegenomen. 

Toen het 8 uur werd waren we blij, dat we gewoon naar het journaal 
konden kijken. Daarna kwamen de leden  aangehuppeld of aangefietst en 
soms gemotoriseerd onze kant op en was het overdekte gedeelte van ons 
huis snel gevuld met een min of meer bont gezelschap. Mij viel op, dat de 
12 aanwezigen van een onbesproken gedrag waren en dat zij het 
weggeven van hun tegoeden bij de bank aan anderen als normaal 
beschouwen. Heeft dat met de rente van de bank te maken of zit dat 
geven gewoon in het karakter. 

 Toen kwam het voorstel om het spelletje zakdoekje leggen te gaan 
spelen. Toch werd dit afgewezen want daarvoor hadden we de 
medewerking van Lisette nodig (denk aan het feest bij ons 40-jarig 
jubileum) en zij ontbrak, ondanks haar halve toezegging om wel te 
komen. 

Er werd  daarna gekozen om mijn film over het 40-jarig jubileum te 
bekijken. Wat was ik hier blij mee. Iedereen naar binnen en verplicht 
kijken naar de beelden. Na een half uur was dat ook beëindigd en konden 
we weer doorgaan met het drinken van (witte) wijn en het eten van de 
borrelhapjes. Een van de leden was in een korte broek en dat stond hem 
prima. Wie dit was zeg ik niet, want dan had je zelf maar aanwezig 
moeten zijn. 

Nadat de flessen zo goed als leeg waren, ging eenieder weer naar de 
echtelijke woning. 

A3 en ik vonden het een leuke avond. Uiteraard kan ik niet oordelen over 
de gedachten van de overige bezoekers ten aanzien van de avond. 

T.t.H. 
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PROFICIAT…. 

     Lions Club Appelthorn      

september: 
   

17 september 
28 september 
29 september 

Christel Joosten  
Erik Harleman  
Adri ter Hoeven 
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